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  Protokół nr  5/24 

z posiedzenia Komisji Samorządności i Bezpieczeństwa  

w dniu 12 września 2024 roku 

 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Samorządności… Eryk Łęgowik. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji oraz zaproszeni goście: 

 Bartłomiej Kocyga  - Z-ca Naczelnik wydz. Km 

zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Informacja nt. bezpieczeństwa w zakresie wydziału Komunikacji.  

2. Wnioski i propozycje do planu projektu budżetu powiatu na 202 5 rok.  

3. Sprawy wniesione i bieżące. 

 

Przebieg obrad: 

Przewodniczący Komisji Samorządności… E.Łęgowik dokonał otwarcia posiedzenia. 

Stwierdził quorum, powitał uczestników oraz przedstawił porządek obrad, który przyjęto 

jednomyślnie 6 głosami „za”.  

 

Ad.1. 

Z-ca Naczelnika wydz. Km B.Kocyga przedstawił informację wydziału Komunikacji nt. 

bezpieczeństwa na drogach powiatowych i gminnych na terenie powiatu częstochowskiego 

stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. W okresie o  1 stycznia br. do 31 sierpnia 

br. zatwierdzono 60 stałych i 192 czasowe organizacje ruchu. Wprowadzono 34 stałe 

organizacje ruchu.  Poinformował, że wszelkie zagrożenia można zgłaszać w aplikacji „Mapa 

zagrożeń i bezpieczeństwa”. Kolejne posiedzenie Powiatowej Komisji ds. Projektów 

Organizacji Ruchu Drogowego odbędzie się w dniu 26 września br.  

 

Radny D.Hadrian poprosił, aby na posiedzeniu ww. komisji podjąć temat podniesienia 

standardu przejścia dla pieszych przy Szkole Podstawowej w miejscowości Cisie (DP 1078S). 

 

Z-ca Naczelnika wydz. Km B.Kocyga powiedział, że jednym z tematów kolejnego 

posiedzenia będzie propozycja wprowadzenia przy szkołach (zlokalizowanych przy długich 

odcinkach prostych) jednolitej organizacji ruchu z ograniczeniem prędkości i wprowadzeniem 

elementów spowalniania ruchu (progi lub zawężenia obustronne). Szkół znajdujących się 

bezpośrednio przy drogach powiatowych jest około dziesięciu.   

 

Przewodniczący Komisji E.Łęgowik  zgłosił organizację ruchu ul. Szkolnej w Rędzinach, 

przy której znajduje się szkoła. Infrastruktura, która spowolniałaby prędkość.   

 

Z-ca Naczelnika wydz. Km B.Kocyga powiedział, że temat powyższy wpisuje się  

w tematykę kolejnego posiedzenia Komisji, pkt.5. Wszelkie uzgodnienia, które zapadną na 

spotkaniu zostaną przekazane członkom komisji po spotkaniu.  

 

Komisja przyjęła do wiadomości informację nt. bezpieczeństwa w zakresie wydziału 

Komunikacji.  

 

Ad.2. 

Przewodniczący Komisji E.Łęgowik poinformował, że indywidualne wnioski radnych do 

planu projektu budżetu na 2025 rok można składać za pośrednictwem Biura Rady do 20 

września br.  
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Ad.3. 

Komisja w obecności  6 radnych – 6 głosami „za” przyjęła protokół nr 4/24 z dnia  

22 sierpnia 2024 roku bez odczytywania.   

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji E.Łęgowik zamknął 

posiedzenie.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

   

Protokołowała: Sylwia Knapik       Przewodniczący Komisji 

    Eryk Łęgowik  


